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SEMBRADORS D’ESPERANÇA 
 

 
El cartell del dia del Seminari d’enguany ens presenta la fotografía d’un capellà amb un bon somriure. És 
en Fidel Gómez Leal. Ordenat prevere l’any 2021 aquest jove és capellà de diversos pobles de Cuenca. 
Fins aquí tot seria normal. Però he tingut ocasió de veure’l diverses vegades a través de les xarxes socials, 
especialment a la plataforma TikTok, on el segueixen més de 20.000 persones. Ell penja breus vídeos amb 
el títol de “Un día con un cura” on mostra totes les activitats que fa un dia normal als pobles que té 
encomanats pastoralment i ell mateix a les xarxes socials es defineix com un sacerdot il.lusionat. 
  
I què té d’especial aquest jove capellà? Si teniu l’oportunitat de veure els seus vídeos, podreu descobrir 
un prevere que viu el seu dia a dia amb il.lusió i ganes, cuidant els petits detalls i sembrant esperança en 
tot allò que fa. El podem veure com es prepara el cafè cada matí, com va a comprar el pa al forn del poble 
on viu, com va a l’església per començar el dia i “llenarse del Señor” com diu ell, a través de la pregària. 
També podem descobrir com visita els malalts, com celebra l’Eucaristia i prepara els sagraments, com 
atén a les dones del cor parroquial, com va a l’escola per donar classe als fillets o com té temps per anar 
al bar a prendre un cafè o a fer una visita a alguna persona del poble. També anant i venint amb el cotxe 
de poble en poble demostra aquesta il.lusió i aquestes ganes que hi posa sense perdre mai el somriure. 
 
En Fidel és capellà a petits pobles de l’Espanya “vaciada”, on cada vegada hi ha menys persones que 
visquin en aquests nuclis. La situació d’aquests pobles hauria de ser de pessimisme i derrotisme per la 
manca de natalitat i per l’absència de relleus generacionals, però el seu tarannà pastoral demostra tot el 
contrari: els pobles estan ben vius si som capaços de fer les petites coses de cada dia amb il.lusió, amb 
ganes, amb passió i entrega. 
 
En Fidel es converteix en un exemple de sembrador d’esperança. Ell mateix diu que la nostra esperança 
és Jesucrist i que hem de saber compartir aquest tresor amb tothom, sigui quina sigui la seva situació. 
Estar al costat de la gent, compartir les seves alegries i penes, oferir el consol que dona el Senyor, ser 
portadors de l’alegria de l’Evangeli, administrar la gràcia que es desprèn dels sagraments. Tot això són 
formes de sembrar esperança entre la nostra gent, tot això és permetre que l’esperança floreixi enmig 
dels nostres pobles i de les nostres comunitats. 
 
En aquest dia del Seminari és molt necessari que preguem amb insistència per les vocacions al ministeri 
ordenat. Demanem al Senyor que toqui el cor d’aquells que estiguin disposats a servir-lo sembrant 
esperança en el cor de la humanitat. Crist és la nostra esperança: preguem perquè siguin molts els qui 
vulguin ser imatge seva enmig nostre. 
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